
Protokół Nr X/07

sesji Rady Miejskiej w Gniewie
odbytej dnia 29 sierpnia 2007 r.

-----------------------------------------------------

Godzina rozpoczęcia sesji 11:05.

Obecni :
Radni Rady Miejskiej w Gniewie oraz zaproszeni goście wg list obecności , które
stanowią załącznik do protokółu.

Obradom przewodniczył – pan radny Janusz Karzyński – przewodniczący rady i pan
radny Franciszek Sumisławski – wiceprzewodniczący rady.

-  Przewodniczący rady - Otwieram  X sesję V kadencji Rady Miejskiej w Gniewie.

        Witam Wysoką Radę , Burmistrzów, Panią Skarbnik, Pana Sekretarza

Gminy,   Radnych Powiatu Tczewskiego , Sołtysów oraz pozostałych Gości i

Mieszkańców Gminy Gniew.

Na podstawie listy obecności stwierdzam ,Ŝe na sali jest wystarczająca ilość
radnych do podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków. Obecnych na sesji  jest
w tej chwili 14 radnych ( czternastu).

Przystępujemy do pkt 1 porządku obrad.

 Porządek obrad  wszyscy otrzymali na piśmie , czy radni mają  inne propozycje
do przedstawionego porządku obrad?    Bardzo proszę. Pan radny Andrzej Solecki.

- Andrzej Solecki – Wnoszę ,Ŝeby na część obrad dotyczącą uchwał przybył pan
Radca Prawny.

- Przewodniczący rady – Nie ma dziś radcy prawnego.

- Franciszek Sumisławki- Jest pan Burmistrz . Czy to nie wystarczy?

- Andrzej Solecki – Mam wątpliwości do projektu uchwały Druk Nr B/101/07 w
sprawie rozpatrzenia skargi na Prezesa Spółki z o.o. ZUK w Gniewie  i chciałbym
Ŝeby radca na tę część uchwały był obecny na sesji.

- Marek Barnik – Nie widzę takiej potrzeby.

- Przewodniczący rady -  Kto z radnych jest za odrzuceniem wniosku radnego
Andrzeja Soleckiego?
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- Andrzej Solecki – Wnioskuję o przybycie radcy prawnego , a nie o odrzucenie
wniosku. Radny ma prawo Ŝądać radcy jeśli  uwaŜa , Ŝe jest taka potrzeba.
UwaŜam ,Ŝe jest taka potrzeba.

- Marek Barnik – Proszę wrócić do głosowania.

- Przewodniczący rady – Poddaję wniosek pod głosowanie. Kto z radnych jest za
wnioskiem  radnego Soleckiego, Ŝeby przybył na sesję radca prawny? Za głosował
1 radny. Kto jest przeciw? Przeciw głosowało 5 radnych . Pozostałych  8 radnych
wstrzymało się od głosu. Dziękuję. Kto z radnych jest za przyjęciem
przedstawionego porządku obrad ? Jednogłośnie. Dziękuję. Porządek obrad został
przyjęty w następującym brzmieniu:

1. Sprawy organizacyjne:
-  otwarcie sesji
- stwierdzenie waŜności obrad
- przyjęcie porządku obrad
- przyjęcie protokółu z sesji odbytej w dniu  29 czerwca   2007 r.

2. Informacja o  przygotowaniu szkół do roku szkolnego 2007/2008 –
pani Joanna Jaskólska –kierownik RSP.

3. Informacja o  wykonaniu  budŜetu Gminy za I półrocze 2007 roku –   
pani Maria Olszewska – skarbnik Gminy Gniew.

4. Podsumowanie pracy Rady Miejskiej w Gniewie za I półrocze 2007 roku-
przewodniczący rady  Janusz Karzyński.

5. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) wygaśnięcia mandatu radnego  Rady Miejskiej w Gniewie Bogusława
Kowalskiego – Druk Nr R/95/07,

b) zbycia nieruchomości w trybie przetargu ustnego i pisemnego
nieograniczonego – Druk Nr B/96/07,

c) zbycia nieruchomości gruntowych połoŜonych w Gniewie k.m 27 w drodze
bezprzetargowej – Druk Nr B/97/07,

d) przystąpienia gminy Gniew do projektu:
„Pętla  śuławska- Międzynarodowa Droga Wodna E-70” – Druk Nr B/99/07,

e) zmiany budŜetu gminy na 2007 rok – Druk Nr B/100/07,
f) rozpatrzenia skargi na działalność Prezesa Zarządu Zakładu Usług

Komunalnych Spółka z o.o. w Gniewie – Druk Nr R/101/07,
g) określenia procedury uchwalania budŜetu gminy, rodzaju i szczegółowości

materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budŜetu gminy oraz
informacji z przebiegu wykonania budŜetu – Druk Nr B/102/07,

h) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości PieniąŜkowo”- Druk Nr B/103/07,
i) przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Rakowiec” –    Druk Nr B/104/07,
j)  przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Szprudowo” –  Druk Nr B/105/07.
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6. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie

międzysesyjnym.

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym zwłaszcza

z wykonania uchwał Rady.

8. Interpelacje i zapytania radnych.

9. Informacja Przewodniczącego Rady o złoŜonych interpelacjach i uzyskanych

odpowiedziach na interpelacje.

10. Wolne wnioski i informacje.

11. Ustalenie terminu następnej sesji.

12. Zakończenie sesji.

- Protokół poprzedniej sesji z dnia 27 czerwca br. był do wglądu w biurze rady,
obecnie znajduje się przy liście obecności. Do protokołu uwag nie zgłoszono
dlatego proponuję przyjąć go bez odczytywania. Kto z radnych jest za
przyjęciem protokółu bez odczytywania? Jednogłośnie. Dziękuję. Zamykam pkt
1 porządku obrad i przystępujemy do pkt 2.

- Punkt 2 porządku obrad – Informacja o przygotowaniu szkół do roku szkolnego

  2007/2008.

- Przewodniczący rady – Bardzo proszę. Pan Burmistrz Bogdan Badziong.

- Bogdan Badziong – Radni wraz z pracownikami Urzędu dokonali  przeglądu
szkół pod względem ich przygotowania do roku szkolnego 2007/2008. We
wszystkich szkołach są podstawowe dokumenty jak arkusze organizacyjne , a
więc szkoły są przygotowane do roku szkolnego. Wczoraj odbyła się narada z
dyrektorami szkół na , której omówiliśmy wszystkie problemy łącznie z
dowozami. Rozmawialiśmy o dofinansowaniu nauczycieli uczących się.  Nauka
języka obcego jest dofinansowana w całości. Kadra nauczycielska jest
odpowiednio wykształcona , nie ma braków w wykształceniu poza kadrą
języków obcych. Poprawiła się baza dydaktyczna w Opaleniu . Problemów jest
duŜo, ale w miarę moŜliwości staramy się je eliminować. Dziękuję.

- Przewodniczący rady – Dziękuję. Bardzo proszę o kilka słów w tej sprawie panią
Mariolę Czwiklińską przewodniczącą Komisji Społecznej.

- Mariola Czwiklińska – 17 sierpnia br. Komisja Społeczna wraz z pracownikiem
Urzędu dokonali przeglądu szkół na terenie gminy i miasta. Szkoły wyglądają
róŜnie w zaleŜności od tego jaki jest budynek. W Opaleniu jest dobra baza
szkoleniowa ,ale nie ma uczniów. Jest duŜy odpływ uczniów z gimnazjum poza
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teren Gminy. Uczniowie uciekają do Nowego i do Smętowa. Nie wiem dlaczego
tak się dzieje? Trzeba podjąć działania i spowodować ,Ŝeby uczniowie nie
uciekali do innych gmin tylko pozostali w naszej Gminie i korzystali z
Gimnazjum w Opaleniu. Dyrekcja kaŜdej szkoły stara się Ŝeby była dobra
współpraca z mieszkańcami, gminą i działającymi na terenie Kołami Gospodyń
czy Stowarzyszeniami.

- Bogdan Badziong – W Przedszkolu w Gniewie nastąpiły zmiany kadrowe i
dyrektorem Przedszkola została pani Marlena Nitza.

- Franciszek Sumisławski – Jedni dyrektorzy się starają , a drudzy jeszcze bardziej
się starają zdobywając środki z zewnątrz jak np. pani dyrektor z  Opalenia z
panem Narlochem i to jest rzecz przyjemna i warta pochwały. Niestety są szkoły,
które nie wiele robią w tym zakresie. Baza w Opaleniu jest dobra , a jednak
okazuje się ,Ŝe tych dzieci jest tam za mało. UwaŜam ,ze trzeba zrobić spotkanie
z mieszkańcami Opalenia i na ten temat porozmawiać. Poza tym jak został
rozwiązany problem ubezpieczenia dzieci w szkołach?

- Bogdan Badziong – To nie szkoła powinna się tymi sprawami zajmować , a
rodzice  kaŜdy we własnym zakresie. Przede wszystkim rodzice powinni zadbać
o to, Ŝeby dziecko było ubezpieczone. Do tej pory szkoła była niejako
pośrednikiem w tej sprawie.

- Maciej Schultz – Co z wandalami , którzy zbijają szyby w Gimnazjum? Jak temu
zaradzić? Pani Dyrektor zastanawia się nad załoŜeniem monitoringu. Wówczas
wiedzieliśmy kto to robi. Zdarza się ,Ŝe szyby wybijane są butelkami po
alkoholu. Szyby są podwójne i niestety bardzo drogie.

- Walentyna Czapska – Skąd czerpie się środki na zespoły wyrównawcze?

- Bogdan Badziong – Wynagrodzenie dla przewodniczących zespołów wypłacane
jest z budŜetu szkoły . Są to środki z dopłat na doszkolenie nauczycieli.

- Przewodniczący rady – Dziękuję. Zamykam pkt 2 porządku obrad i
przystępujemy do pkt. 3.

Pkt  3 porządku obrad – Informacja o wykonaniu budŜetu Gminy za I półrocze
       2007 roku.

- Przewodniczący rady – Sprawozdanie za I półrocze przedstawi pani skarbnik
Maria Olszewska. Bardzo proszę. Pan radny Andrzej Solecki.

- Andrzej Solecki – Komisja Finansów nie rozpatrywała tego sprawozdania.
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- Marek Barnik – Komisja omawiała problem i powiedziała ,Ŝe informacja
zostanie złoŜona na sesji. Nie jest to sprawozdanie tylko informacja i taką
otrzymamy.

- Bogdan Badziong – Ustawa nie mówi o tym ,Ŝe ma to być głosowane czy
przyjmowane przez radę. Ustawa mówi o tym ,Ŝe ma być złoŜona informacja i
taką zgodnie z ustawą  złoŜyliśmy , a teraz pani Skarbnik zgodnie z prawem
przedstawi.

- Andrzej Solecki - Jeśli mam wątpliwości to dlaczego nie mam zadać pytania?
Dostaję pieniądze społeczne i dlatego przygotowuję się do tematu. Dlatego po
wysłuchaniu pani Skarbnik chcę zadać pytania.

- Maria Olszewska – ZłoŜyła informację  z wykonania budŜetu Gminy za I
półrocze 2007 roku łącznie ze sprawozdaniami i częścią opisową. Dodam tylko,
Ŝe jestem zadowolona  z wykonania tego budŜetu tak z dochodów jak i
wydatków. Wykonanie było lepsze za I półrocze 2007 roku niŜeli za I półrocze
2006 roku. Gmina posiada płynność finansową za co dziękuję radnym.

- Marek Barnik – W porządku obrad dzisiejszej sesji nie ma pkt. dyskusja więc nie
widzę potrzeby wprowadzania dyskusji w tym pkt. Na posiedzeniu komisji radny
Solecki nawet nie wspomniał, Ŝe ma pytania.

- Andrzej Solecki – Ja nie mogę za to ,Ŝe Pan sobie nie radzi jako przewodniczący
komisji. Mam pytanie w sprawie umorzeń. Komu umorzono podatek w
wysokości 209.437 zł? jest to dość pokaźna kwota.

- Bogdan Badziong – Ustawa ordynacja podatkowa zabrania mówić kto i za co ma
umorzony podatek. Pewna firma miała dość duŜe zobowiązania i jeszcze
większe odsetki. Znalazł się inwestor , który przejmie firmę , spłaci kwotę
podstawową , a my umorzymy odsetki.

- Andrzej Solecki – Co z wydatkami na inwestycje? Na kwotę 100 tysięcy złotych
zrealizowano 9 tysięcy zł. Co z resztą? Czy nie lepiej przeznaczyć te środki na
wodociąg do Dąbrówki ?

- Bogdan Badziong – Wodociąg w Dąbrówce ? Tam są potrzebne potęŜne
pieniądze.

- Andrzej Solecki – Jak jest realizowany drugi etap budowy osiedla domów
komunalnych przy parku? Dlaczego pan Burmistrz chce sprzedać działkę przy
ul. Partyzantów? Adaptacja budynku w Br . Młynach wykonanie „0”.

- Bogdan Badziong – Dlatego, Ŝe nabyliśmy budynek w W. Wyrębach od
Gminnej Spółdzielni „SCH” w Gniewie zrobiliśmy dokumentację i będziemy
występować o środki.
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- Maria Olszewska – 100 tysięcy złotych jest na projekt , a potrzeba jeszcze 540
tysięcy złotych. Gmina bardzo dobrze realizuje ściągalność podatków z czego
jestem zadowolona.

- Przewodniczący rady – Zamykam pkt 3 porządku obrad i przystępujemy do pkt
4.

- Pkt 4 porządku obrad – Podsumowanie pracy rady miejskiej w Gniewie za I

  półrocze 2007 roku.

- Przewodniczący rady – Odczytał przygotowane sprawozdanie , które stanowi
załącznik do protokółu. Oddaję przewodniczenie obradom mojemu za-cy
Franciszkowi Sumisławskiemu.

- Przewodniczący obrad – Franciszek Sumisławski – Dziękuję. Przystępujemy do
pkt 5 porządku obrad.

Pkt 5 porządku obrad -  podjecie uchwał.

- Przewodniczący obrad – Mamy  do podjęcia 10  uchwał . Obecnych jest na sali
14 radnych.  Mamy  następujące uchwały w sprawie:

- Uchwała w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego  Rady Miejskiej w Gniewie
Bogusława Kowalskiego – Druk Nr R/95/07 – Kto jest za podjęciem tej
uchwały?  Jednogłośnie. Dziękuję.

- Kolejna uchwała w sprawie zbycia nieruchomości w trybie przetargu ustnego i
pisemnego nieograniczonego – Druk Nr B/96/07 – pan radny Andrzej Solecki .

- Andrzej Solecki – Proponuję wykreślić pkt 2 z projektu uchwały. Chodzi o
działkę na ul. Partyzantów.

- Przewodniczący obrad – Radny Solecki zgłosił wniosek więc naleŜy go
przegłosować. Kto jest za wykreśleniem pkt 2 z projektu uchwały? Za głosował
1 radny. Kto jest przeciw? Przeciw głosowało 12 radnych. Dziękuję. Kto jest za
pozostawieniem pkt 2 w projekcie uchwały? Za głosowało 11 osób, 1  osoba
głosowała przeciw,   1 osoba wstrzymała się od głosu. Kto jest za uchwałą w
całości ? Za głosowało 11 osób, 1 osoba była przeciw , 2 osoby wstrzymały

się od głosu. Dziękuję. Uchwała została podjęta.  Przystępujemy do kolejnej
uchwały.

- Kolejna uchwała w sprawie zbycia nieruchomości gruntowych połoŜonych w

Gniewie k.m 27 w drodze bezprzetargowej – Druk Nr B/97/07 –  kto z radnych
jest za podjęciem tej uchwały?  Jednogłośnie. Dziękuję.



7

- Kolejna uchwała w sprawie przystąpienia gminy Gniew do projektu:
„Pętla  śuławska- Międzynarodowa Droga Wodna E-70” – Druk Nr B/99/07-
pan Burmistrz Bogdan Badziong.

- Bogdan Badziong – Jest to uchwała intencyjna. Tą uchwałą deklarujemy chęć
przystąpienia do tego programu. O środkach będzie podjęta odrębna uchwała.

- Zbigniew Wronowski – Proponuję redakcyjne poprawki do projektu i  ma być:
„Rada Miejska w Gniewie „uchwala” , a nie „co następuje” i w § 1 usunąć
wyrazy : ” wyraŜa się zgodę na”, winno być : Przystąpienia Gminy Gniew do
projektu” . Więcej zmian nie mam.

- Przewodniczący obrad – Dziękuję.  Rada Powiatu teŜ przystępuje do tego
programu.

- Józef Puczyński – Rada Powiatu na 2008 rok przyznała dla Gminy Gniew 15
tysięcy złotych.

- Przewodniczący obrad – Przystępujemy do głosowania. Kto z radnych jest za
podjęciem uchwały z poprawkami? Jednogłośnie. Dziękuję.

- Kolejna uchwała w sprawie zmiany budŜetu gminy na 2007 rok – Druk Nr
B/100/07. Bardzo proszę. Pani skarbnik Maria Olszewska.

- Maria Olszewska - Omówiła zmiany do budŜetu Gminy na 2007 rok . Zapytanie
w sprawie zmian złoŜył radny Andrzej Solecki i radny Franciszek Sumisławski.
Wyjaśnień udzieliła pani Skarbnik.

- Przewodniczący obrad –  Dziękuję.  Nie ma więcej pytań. Przystępujemy zatem
do głosowania. Kto z radnych jest za podjęciem  uchwały w sprawie zmian
budŜetu Gminy na 2007 rok?  Jednogłośnie  ( 14 radnych). Dziękuję. Uchwała
została podjęta i otrzymuje Nr X/93/07.

- Kolejna uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Prezesa Zarządu
Zakładu Usług Komunalnych Spółka z o.o. w Gniewie – Druk Nr R/101/07 –
radny Andrzej Solecki.

- Andrzej Solecki – Czy moŜna podejmować uchwałę jeśli to jest nieprawda?
Byłem kilkakrotnie w biurze rady i Ŝadnych dokumentów w tej sprawie nie było.
Proszę odczytać uzasadnienie.

- Bogdan Badziuong -  Skarga wpłynęła do mnie , a rozpatruje rada. Umowa jest
pomiędzy dostawcą , a odbiorcą i ani mnie ani radzie nic do tego. Dałem do rady
tylko po to ,Ŝeby rada wiedziała ,Ŝe taka sprawa jest. Sprawy te reguluje kodeks
cywilny i sąd. Spór taki występował nie tylko u nas , ale teŜ i w innych gminach.
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Dostawca dostarcza wodę do głównego licznika , a resztę wspólnota rozlicza
sama.

- Andrzej Solecki – Mieszkańcy nie podpisali umowy ze spółką  z o.o. ZUK  w
Gniewie tylko podpisał za nich dział gospodarki mieszkaniowej ZUK.

- Bogdan Badziong – Sprawy te reguluje ustawa o zbiorowym  zaopatrzeniu w
wodę i ścieki.

- Andrzej Solecki – Jest wina ZUK i Prezes powinien się z nimi dogadać.

- Czapska Walentyna – Jeśli ZUK jest spółką prawa handlowego , to nie jestem
pewna tego czy my mamy prawo do tego, Ŝeby w ogóle tę skargę rozpatrywać.

- Bogdan Badziong – Część zadań spółka wykonuje w imieniu Gminy , a część na
rachunek własny.

- Andrzej Solecki – Dostarczanie wody mieszkańcom jest , to zadanie własne
gminy.

- Marek Barnik – Co z tego wyniknie jeśli tę uchwałę podejmiemy lub ją
odrzucimy?

- Bogdan Badziong -  Skoro skarga wpłynęła to rada musi ją rozpatrzyć.

- Andrzej Solecki – Przez podjecie tej uchwały pan Prezes ma podstawę wysłania
tych wszystkich dokumentów teraz do komornika.

- Przewodniczący obrad – Na sali obrad jest 11 radnych. Obrady opuścił pan
radny Janusz Karzyński i Grzegorz Wasielewski.  Kto z radnych jest za
podjęciem tej uchwały? Za głosowało 3 radnych. Kto jest przeciw? Przeciw
głosował 1 radny. Kto się wstrzymał? Wstrzymało się 7 radnych. Uchwała
została podjętą . Dziękuję. Obrady opuścił pan radny Marek Barnik na sali jest
10 radnych. Radni zwolnili się na pogrzeb.

- Kolejna uchwała w sprawie  określenia procedury uchwalania budŜetu gminy,
rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących
projektowi budŜetu gminy oraz informacji z przebiegu wykonania budŜetu –
Druk Nr B/102/07 – kto z radnych jest za podjęciem tej uchwały?
Jednogłośnie. Dziękuję.

- Kolejna uchwała w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości
PieniąŜkowo”- Druk Nr B/103/07-  kto jest za podjęciem tej uchwały?
Jednogłośnie. Dziękuję.
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- Kolejna uchwała w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości Rakowiec”
–    Druk Nr B/104/07-  kto jest za podjęciem tej uchwały? Jednogłośnie.
Dziękuję.

- Kolejna uchwała w sprawie przyjęcia „Planu Odnowy Miejscowości
Szprudowo” –  Druk Nr B/105/07 – kto z radnych jest za podjęciem tej
uchwały? Jednogłośnie. Dziękuję. To juŜ wszystkie uchwały. Zamykam pkt 5
porządku obrad i przystępujemy do pkt. 6.

- Punkt 6 porządku obrad – Informacja Przewodniczącego rady o działaniach

      podejmowanych w okresie międzysesyjnym.

- Przewodniczący obrad - Odczytał – załącznik do protokołu.

-  Punkt 7 porządku obrad – Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie

    międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał.

- Przewodniczący obrad – Bardzo proszę. Pan burmistrz Bogdan Badziong.

- Bogdan Badziong – ZłoŜył sprawozdanie , które stanowi załącznik do protokółu.

- Przewodniczący obrad – Dziękuję. Zamykam pkt. 7 porządku obrad i
przystępujemy do pkt 8.

- Punkt 8 porządku obrad – Interpelacje i zapytania radnych.

- Przewodniczący obrad – Na dzisiejszej sesji wpłynęły ...... interpelacje i 1
zapytanie. PrzekaŜemy je panu Burmistrzowi.

- Bogdan Badziong – Udzielił informacji na temat zniszczonej drogi w Piasecznie
i napraw na budynku byłego sądu w Gniewie. ZUK będzie robił te najbardziej
newralgiczne miejsca.

- Przewodniczący  obrad – Zamykam pkt 8 porządku obrad i przystępujemy do
pkt 9.

- Punkt 9 porządku obrad – Informacja Przewodniczącego rady o złoŜonych

   interpelacjach i odpowiedziach na interpelacje .

- Przewodniczący obrad – w lipcu była przerwa urlopowa i w związku z tym nie
było interpelacji. Zamykam pkt 9 i przystępujemy do pkt 10.

- Punkt 10 porządku obrad – Wolne wnioski i informacje.

- Przewodniczący obrad – Bardzo proszę. Pan radny Andrzej Solecki.
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- Andrzej Solecki – śądam , Ŝeby  na najbliŜszym posiedzeniu komisji gospodarki
został zrealizowany temat „ Unijne środki , a rozwój gminy Gniew”.

- Przewodniczący obrad – Dziękuję. Temat i termin kolejnej sesji.

- Temat z planu pracy rady na m-c wrzesień.

- Termin 26 wrzesień 2007 r. godz. 11:00 w sieni.

- Na tym zamykam X sesję rady miejskiej V kadencji. Dziękuję wszystkim za
przybycie i za rzeczową dyskusję.  Na tym protokół zakończono. Protokół
sporządzono w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, jeden dla Burmistrza
drugi dla rady. Godzina zakończenia sesji 14:00.

- Protokółowała:  Przewodniczący
- GraŜyna Dudzik   Rady Miejskiej w Gniewie

          Janusz Karzyński


